



*Jeff Wong*

**Jeff Wong**  
Duta Produk K-LINK  
International

*Elvina Chua*

**Elvina Chua**  
Duta Produk K-LINK  
International

# K-AURABELT

FESYEN BERGAYA, MENAWARKAN TAMPILAN  
MULIA ELEGAN!



*K-Aura Belt* merupakan tali pinggang eksklusif yang direka khas dengan perintisan teknologi untuk **K-LINK**. Ia menggabungkan elemen fesyen bergaya dengan tenaga Bio-Magnet yang sesuai dipakai oleh lelaki dan perempuan. Diperbuat daripada kulit berkualiti dwi-lapisan dalam dua warna yang diimport dari Eropah, tali pinggang ini digayakan dengan kepala keluli tahan karat yang boleh tanggal menawarkan dua reka bentuk iaitu logo **K-LINK** (Icon) dan huruf "K" (Classic). Kepala tali pinggang tersebut juga memadamkan batu zircon dan tenaga chakra untuk anda menampilkan kegayaan dan kesihatan.

**Manfaat:**

- Membebaskan sinar inframerah jauh dan ion negatif
- Membantu relaksan dan mengaktifkan otot-otot yang ketat dan letih serta sistem saraf
- Menggalakkan peredaran darah
- Menambahkan kadar oksigen dalam darah



# RASAKAN DAYA TARIKAN HEBAT PADA PINGGANG ANDA

**K-Aura Belt** membekalkan tenaga unik di seluruh kulit dan kepala tali pinggang, sinar inframerah jauh dan tenaga ion negatif yang dibebaskan mampu menembusi terus ke bahagian pinggang, belakang badan dan perut melalui frekuensi getaran, ia juga menghasilkan getaran dan memberikan gelombang elektromagnetik yang dapat membantu relaksan dan mengaktifkan otot-otot yang ketat dan letih serta sistem saraf, malah menggalakkan peredaran darah serta menambahkan kadar oksigen dalam darah.

**K-Aura Belt** ini diperbuat daripada kulit berkualiti dwi-lapisan dalam dua warna yang diimport dari Eropah, mempunyai tekstur halus dan padat dengan sentuhan lembut, elastik lagi tahan pakai. Kepala tali pinggang juga memadankan batu zircon dan tenaga chakra dengan sambungan kuasa alam semesta melalui bio-magnet yang boleh memberikan anda tenaga yang berterusan.

**K-AURA BELT**

## CIRI-CIRI ISTIMEWA:



### **Kepala tali pinggang yang boleh ditanggalkan**

Kepala tali pinggang boleh tanggal membolehkan anda padankan dengan tali pinggang yang lain bagi tampil dengan gaya yang berbeza.



### **Kepala tali pinggang yang elegan**

Tersedia dua jenis rekaan, kedua-dua mewakili kesemangatan dan budaya teras K-LINK.

- **Icon** – Reka bentuk logo K-LINK yang digayakan dengan kepala keluli tahan karat yang memadankan batu zircon dan tenaga chakra.
- **Classic** – Reka bentuk huruf K (singkatan K-LINK) yang digayakan dengan kepala keluli tahan karat yang memadankan batu zircon dan tenaga chakra.



### **Tekstur halus dan padat dengan sentuhan lembut**

Kulit berkualiti dwi-lapisan dalam dua warna, dengan permukaan kulit sentuhan kasar dalam warna hitam dan permukaan kulit sentuhan licin dalam warna coklat.



### **Elastik**

Bahan elastik, sesuai dan selesa dipakai pada pinggang serta mampu menyokong seluar atau skirt anda.



### **Dua gaya berbeza**

Rekaan dwi-lapisan berwarna coklat dan hitam, bergaya dan mudah memadankan baju yang memberikan dua gaya berbeza hanya dengan satu tali pinggang.

### **Ukuran tali pinggang**

Panjang: 125cm      Lebar: 3.5cm

Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :



Diedarkan Khusus oleh :

**K-LINK International Sdn Bhd** (496046-H)  
(A.J.L 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,  
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

Your Global Link e-mail : info@k-link.com